

GRUPPE SERVICE REPRÆSENTANT RAPPORT

Dato: 22.06.2024

Gruppens navn: Styrke og Håb

Mødested - Adr.: Brænderigården, Algade 104, 2 sal, 4760 Vordingborg

Tidspunkt: Lørdag kl. 14:00 – 15:00

Kontaktperson ang. mødeliste / GSR'er: Maiyanne Magdalena

Antal medlemmer GS: 4 deltager

Gennemsnitsfremmøde: 13 deltager

Hvor mange nykommere:

Besøg fra fængslet: 2 stk.

7. Tradition

Der doneres 500,- kr til OSK i denne måned.

Gruppestruktur NY pr. 14.10.2023:

1. lørdag: Bare for i dag – bordet rundt (Lukket)

2. lørdag: Pamflet & Litteratur-møde (Åbent)

3. lørdag: Hattemøde – bordet rundt (Lukket)

4. lørdag: Trin-møde + Gruppesamvittighedsmøde (GSM) -(Lukket)

5. lørdag: Speak (Åbent)

Gruppen behøver:

Støtte:

Andet: _____

Spørgsmål til Gruppesamvittighedsmødet (GSM):

- **Mødet rundt:** Dejligt trygt sted, Hjemmegruppe, Stærkt møde, Dejlig bedring, Dejlig rp.
- **Hvad kan vi gøre bedre:** Flere service-kræfter
- **Økonomi:**
 - Saldo 1422,20 kr ved månedens udgang.
 - Indkøb: udgifter i den kommende måned ca. 500,- kr (Pamfletter & Litteratur)
 - Donorer 500,- kr
- **Betroede tjenere i juli:**
 - **Mødeleder:** Kim + Mikkel
 - **Kasserer:** Lene + Erik
 - **Kaffe-M/K:** Michael + Kim/Maiyanne
 - **MobilePayBox-ansvarlig:** Kim
 - **GSR:** Maiyanne – **GSS:** Kim
- **Indleder i juli:**
 - 1. lørdag (6/7) – **Bare for i dag:** Tom
 - 2. lørdag (13/7) – **Pamflet & Litteratur:** Maiyanne
 - 3. lørdag (20/7) – **Hattmøde:** Ingen indleder
 - 4. lørdag (27/7) – **Trin:** Erik
 - 5. lørdag (xx/x) – **Speak:** Ingen 5. lørdag denne måned

- **Fra sidste GSM til endelig vedtagelse i dag:**
 - **Hattemøde – ny struktur på dette? Udsætte til næste GSM i august.**
 - F.eks. Hatten på bordet og så trækker man en seddel såfremt man har lyst?
 - Deler om emne en anden har trukket?
 - Sidste 10 min til fri deling?
 - Skal der skrives ind i mødelederen ”at du kan dele om den/de emner der er trukket, selv trække et eller hvad du har behov for at dele”?
 - **Serviceposter – hvilke retningslinjer?**
 - **Forslag:** Kommer man ikke til GS og *ikke* giver besked om man ønsker at forsætte, er man fratrådt sin servicepost.
 - **Forslag:** Kan man ikke komme til et møde, så 1) finder man selv en der kan tage serviceposten og 2) gives besked til en af de andre betroede tjener i gruppen.
 - **Man kan som vedtaget tidligere, dele posten** – kort cleantime: med en body
 - **Skal der sættes vejledende tid på indledning?** F.eks. 10 min? **GSM vedtog** med følgende formulering, der skrives ind i mødelederen: GS opfordrer til, at man giver plads at alle får mulighed for at dele.
 - **Forslag om at tilføje følgende til mødelederen:** Oprydning er et fælles anliggende og jeg vil hører om der er 2 der vil hjælpe med at rydde bordene, tørre dem af og sætte stolene op (*nik & tak*) – og 1 til at hente NA-skiltet ned i glasgangen (*nik & tak*) ?? **GS vedtog med stort JA!**
 - **Hvem tæller mønter, nøgleringe, introguides & telefonlister op?** Maiyanne laver ”lagerliste”.
 - Er det **Kasserer eller Litteraturansvarlig der holder styr på pamfletter & litteratur?** GS enige om, at vi mangler en Litteraturansvarlig – dette annonceres under NA Relaterede meddelelser. **Opgave:** Holde styr på al litteratur inkl. pamfletter samt bestille hvad gruppen mangler senest 1 uge før OSK-møde.
 - **Plastkasse t/Litteratur, oplæsninger osv.:** 50,- kr. **enstemmigt bevilliget af GS.**
- **Info & spørgsmål fra OSK**
 - **Hvor meget og til hvem skal OSK dække udgifter til Servicekonferencen?**
 - **GS vedtog:** Betroede tjenere i OSK får dækket diæter, transport & logi med krav om, at deltagerne *skal* deltage i workshop og aflægge referat til OSK bagefter.
 - **HI/Storstrøms fængsel:**
 - **Info fra Erik:** Indtil mødet bliver rykket til Kirkesalen, mangler der *IKKE* deltager udefra. Dan kontakter Hanne vedr. dette.
 - **Følgende serviceposter i OSK SoV tilbydes stadig 😊:**
 - Webansvarlig suppleant,
 - OSS
 - Sekretær suppleant
 - Ordstyrer suppleant
- **Eventuelt:**
 - Forsat snak vedr. retningslinjer for servicepersoner i gruppen.
 - Snak om ny struktur på Hattemødet udsat til næste gang.

NB: Alle forslag under evt. tages op på næste GSM møde til endelig beslutning.

Når udgifter er betalt, bidrager vi med overskuddet over 500,- kr. til Område Service Komiteen for Syd- og Vestsjælland.

Service-kram Maiyanne